
Zastupitelstvo města Luhačovice 
Z Á P I S 

11. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice, 
které se konalo 06.11.2023 

od 18:00 h ve velké zasedací místnosti 
 
 
1. Zahájení a schválení programu 11. schůze zastupitelstva města 
 
Zasedání Zastupitelstva města Luhačovice bylo řádně svoláno starostou města Ing. Marianem 
Ležákem. 
 
Zasedání zahájil starosta města Ing. Marian Ležák za přítomnosti 20 členů Zastupitelstva 
města Luhačovice ve velké zasedací místnosti radnice v 18:04 h. Omluveni byli MUDr. David 
Rumpík, Ph.D. 
Pan starosta přivítal přítomné zastupitele, hosty i občany. Informoval o pořizování zvukového 
záznamu celého zasedání. Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu, stejně jako jmenný 
seznam hlasování o jednotlivých usneseních.  
 
Vyhotovením zápisu pověřil Bc. Veroniku Vavrysovou a sčítáním hlasů Kateřinu Ozank.  
 
Ověřovateli zápisu určil Stanislava Duháně a Mgr. Patrika Hetmera. 
 
Proběhlo hlasování o programu jednání: Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0, program 
zasedání byl schválen.  
 
2. Nabytí pozemku parc. č. 3004 v k. ú. Luhačovice do vlastnictví Města Luhačovice 
 
Ing. Ležák 
Projednání nabytí pozemku parc. č. 3004 v k. ú. Luhačovice do vlastnictví města.  
 
Ing. Plášek 
Usnesení rady je to, co jsi teď říkal?  
 
Ing. Ležák 
Ano, dnes jsme to probrali. 
 
Dr. Zicha 
Měli bychom si probrat, co bychom tam dělali, kdybychom to kupovali. Nejsem rozhodnutý.  
 
Mgr. Tomalová 
Chtěla jsem se zeptat na cenu. Kam až by se ta cena mohla dostat?  
 
Ing. Ležák 
Je potřeba se o něco opřít, znalecký posudek říká 5.000 Kč/m². Vlastník požaduje 12.000 Kč 
za metr.  
 
Mgr. Lebloch 
Chodili jsme kolem toho roky, teď se na to díváme každý den. Pokud by tam chtěl budoucí 
majitel stavět, máme možnost a kompetentní orgány, jak do toho zasáhnout?  
 
Ing. Plášek 
Z podkladů jsem pochopil, že máme dostatečné páky ukočírovat, co tam pak bude.  
 



Ing. Ležák informoval o možnostech korigování stavby.  
 
Mgr. Nesázal 
Měli bychom to koupit za cenu znaleckého posudku, ale ne kvůli tomu, abychom něčemu 
zabránili, ale kvůli tomu, že tam vidím příležitost. Možnost sezónního prodeje, farmářských 
stánků, místních podnikatelů atd.  
 
A. Vitteková souhlasila s Mgr. Nesázalem.  
 
J. Michálek 
Já budu hlasovat pro, protože když to nekoupíme my, tak někdo jiný tam určitě něco vybuduje.  
 
Mgr. Hetmer 
Cena mi přijde jako spekulativní věc, potencionální kupec, když zjistí, že tam budeme chtít 
dělat nějaké regulativy, tak to nekoupí.  
 
Bc. Kubela 
Pokud máme nějaké kostlivce, jak bylo minule naznačeno, budeme se s nimi taky takto párat?  
 
Mgr. Semelová 
Měli bychom si uvědomit, že hospodaříme s veřejnými zdroji a já v tomto jednání cítím 
vydírání.  
 
Mgr. Mgr. Janík 
Dalšího kostlivce máme vedle P. P. Mode.  
 
Usnesení 156/Z11/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
nabýt do vlastnictví města pozemek parc. č. 3004 o celkové výměře 89 m2 v k. ú. 
Luhačovice za cenu dle znaleckého posudku a úhradu nákladů spojenou s převodem. 
Hlasování Pro: 15 Proti: 5 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  

 

 



 
 
3. Závěr 
 
Na závěr starosta města Ing. Marian Ležák poděkoval všem přítomným za účast na dnešním 
jednání a 11. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice ukončil v 18:26 h. 
 
 
 
 
 
 
Ing. Marian Ležák     Daniel Mejzlík 
starosta města     místostarosta města 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé: Stanislav Duháň ………………………………………. 
    
datum podpisu: …………………………….    
 
 
            Mgr. Patrik Hetmer. ...………………………………………. 
    
datum podpisu: ………………………. 
 
Zapsala: Bc. Veronika Vavrysová .………………………………. 
 
datum vyhotovení zápisu: 13.11.2023 
 

 


